
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 31.8 

 

Sted: Nyt personalerum på førstesal 

Tid: 18.30 – 21.00 

Møde: Skolebestyrelsesmøde 1/2020-21 

Mødedeltagere: Peter Nordby (3PN), Mette Schmidt (3MS), Jakob Andersen (3JA) Anne 

Peyrath (3AP), Søren Jark (1SJ) Klaus Rømer (2KØ) Tue Danielsen (4TD), Mette Damkjær 

(2MD), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Sophie Valeur (SV), Stefan Haldan 

Vestergaard (SHV), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke Hansen 

suppleant (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS)  

 

Afbud fra: Henrik Vittrup Zoega (HZ), Jakob Andersen (3JA) Pernille Dittmann (PD) 

Elevrådsrepræsentanter 

 

Ordstyrer: Kim Degn (KD) 

Referent: Mette Schmidt (3MS) 

Bemærkning:  

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

18.30 Konstituering af ny 

bestyrelse  

 (D+B) ved TA Thorbjørn er genvalgt som 

formand.  

Næstformandsposten holdes åben 

til næste møde, så det kan drøftes 

af en fuld bestyrelse.  

Ansættelsesudvalget består af: 

Sophie(Almen), Louise (SCV), 

Thorbjørn (Almen og SCV).  

Brugernævnsmøder er med 

deltagelse af formanden. Der er 

åben for at andre kan deltage, hvis 

det er noget, der er giver mening 

for andre i bestyrelsen.  

Ordstyrerposten varetages forsat 

af Kim Degn.  

Der skal undersøges 

forretningsgangen for 

tilgængelighed af referat efter 

SKB-møde.  



 Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

 SCV 

 Almenskolen 

 Elevrådet 

  SCV: Præsentation af Anne 

Peyrath som ny afdelingsleder på 

SCV, Anne har været 

afdelingsleder på Specialcenter 

Brændkjær ind til fusionen med 

SCV. Anne vil få ny ledelseskollega, 

da Stefan Eis Lund har sagt op. 

Anne vil blive afdelingsleder og ny 

leder vil afhængig af profil blive 

leder af pædagogik mm på SCV.  

Forældremøde på SCV er delt i to 

af hensyn til corona.  

Eleverne har brug for struktur og 

forudsigelighed, hvilket er 

udfordret af nye rammer. Dette er 

noget der har stor 

opmærksomhed pt.  Der er forsat 

mangler i byggeriet, som har 

effekt på dagligdagen. Det er dog 

noget der arbejdes på højtryk for 

at få i orden.  

Lego League er desværre aflyst 

pga corona. Vi arbejder dog på at 

det kan fremvises på anden vis.  

 

SFO: En langtidssyg pædagog 

Stadig færre børn i forhold til før 

corona 

Stor fokus på aktiviteter og 

hvordan vi formidler dem, så 

forældre kan følge med i 

udbuddet. Vi har undersøgt andre 

skolers udbud og kan se, at vi har 

et flot og varieret udbud.  

UdeSFO er forsat prioriteten.  

 

Almenskolen: (Fremover vil dette 

punkt hedde Almenskolen og ikke 

hovedskolen) 

Pedelsituation – Begge pedeller er 

pt fraværende. De bliver dækket 

af 4 forskellige pedeller fra andre 

distrikter, som har afsat dage og 

timer til opgaver på Vonsild Skole.  

Det har indvirkning på trivslen på 

skolen, at der ikke er en fast 

pedel.  



Coronaforholdsregler for skolen er 

forsat: fokus på håndhygiejne, 

afdelingsopdelte frikvarterer, 

rejser kan foretages med fokus på 

forholdsregler, forældremøder 

med én forælder pr barn, forældre 

afleverer så vidt muligt, uden at gå 

med ind. Regler kan afvige fra 

skole til skole, som der skrives i 

pressen. Vi tilpasser os de rammer 

vi har på Vonsild Skole. Lige som 

de andre skoler agerer i de 

rammer de har.   

Forvaltningen har adviseret om 

reguleringer i økonomien. Vi ved 

endnu ikke, hvor meget vi skal 

trække ud af budgettet.  

Vi har afholdt dialogmøde med 

forældre i forbindelse med 

hærværkssagen omkring skadet 

loft. Vi afventer et udspil fra 

forældrene. Fremadrettet vil vi 

overveje, om hærværkssager skal 

følges til dørs, Da de tager mange 

resurser.   

SCV har valgt elevråd, med 

formand, næstformand og 

sekretær. 

Almenafdelingen har valgt Sofia 

9.A og Frederik 9.B til formand og 

næstformand i elevrådet. De 

holder blå mandag og er derfor 

ikke tilstede på mødet.   
Gennemgang af årshjul. 

Udsendt pr. mail.  

 
O ved PN  På næste møde vil årshjulet blive 

endeligt vedtaget med de rigtige 

principper, på de rigtige datoer. 

Vision 2025 skal på som fast 

dagsordenspunkt.  

Oplægget vision 2025 vedlægges 

referatet.  

Punktet omkring RUC og 

Parallelklassen rykkes til mødet 

hvor der er deltagelse af Jacob 

Ville 

Forslag til endeligt årshjul vil blive 

sendt med næste mødes 

dagsorden.  



 
Udvælgelse af 

principper vi skal 

arbejde med i 

kommende skoleår 

At vi får vedtaget 
principper vi vil 
arbejde med i 
kommende skoleår.  
 

(D+ B)  
 

 Aula skal opdateres, så 

principperne er gældende.  

 

Alle datoer skal opdateres.  

 

Indholdsfortegnelse over 

principper med dato ønskes.  

 

Principper står på årshjulet, som 

vedtages ved næste møde.  

  

 Indvielsen At alle er orienteret 
om indvielsen 

 Vi kan desværre ikke holde den 

store indvielse vi havde drømt om 

pga. forsamlingsforbuddet. Det 

bliver derfor eleverne og dem der 

har været en del af 

byggeprocessen, der bliver holdt 

indvielse for, da mange af dem 

snart vil være videre til andre 

projekter.  

Eleverne kommer på rundtur i det 

nye fælleshus på skift og får 

kagemand med i klassen, så 

coronaforholdsregler kan 

overholdes. Der efter vil der fra kl. 

13.00-15.00 blive afholdt indvielse 

for byggeleder, arkitekter, 

bestyrelse mm.  

 Fusionen At bestyrelsen har 
føling med, hvor vi er 
med fusionen. 

 Fusionen dækker over fusion 

mellem SCV, SCB, Almen skolen og 

administrationen/ledelsen.  

Ensartetheden har været et 

fokuspunkt, for at sikre 

gennemskuelighed.   

Processen er stadig i gang. HR er 

med som tilknytning fra 

forvaltningen.  

Corona har forhalet processen en 

smule, hvilket vi skal arbejde for at 

indhente nu.   

Eleverne i SCV reagerer på 

processen både i skolen og 

hjemme og der bliver brugt mange 

resurser på at afbøde reaktioner.  

Personalet løser opgaven utrolig 

flot og har meget tålmodighed 

med processen.  



Personalet er positiv over de nye 

faciliteter og kollegaer og det går 

bedre end forventet i forhold til, 

hvordan man så på det før 

sommer.  

 

 

 Rundvisning    

 Høringssvar ferieplan 
2021/2022 

  Den er taget til efterretning. PN 

orienterer forvaltningen.  

     

Evt.     

 

 

 


